
PROTOKOLL

vid allmänt sammanträde i Djurgårdens IF den 16/9 1974 
på Stadion

Närvarande: ett 30-tal medlemmar,

1. Sammanträdet öppnandes av föreningens vice ordf. Roland Erixon.
2. Till att leda förhandlingarna utsågs Roland Erixon och till att 

föra protokollet Karl Liliequist.
Justeringsmän: Lars Nordvall, Anders Holmstedt.

3. Sedan Bo Hedvall anmärkt på att stadgeförslaget ej kommit samtliga 
inom föreningen till handa och som svar fått att detta av praktiska 
och ekonomiska skäl ej kunnat ske men väl hade förslagen tillställts 
samtliga sektionsstyrelser och andra ”behörighetspersoner” inom 
föreningen - meddelade Roland Erixon att meningen med kvällens 
förhandlingar ej vore att driva fram något mötesbeslut. Trots 
att väsentligare erinringar mot de föreslagna ändringarna skulle 
varit ÖS tillhanda senast den 20/6/74 begärde olika medlemmar och 
särskilt fotbollsstyrelsen så radikala ingrepp i förslaget - bl.a. 
en bantning med ungefär 50 procent - att detalj diskussioner kunde 
betraktas som meningslösa.
Utgående härifrån föreslog ordföranden att en ny stadgekommitté 
skulle utses och denna fastställdes att omfatta 5 ledamöter + sek
reterare, vilken senare post på Hedvalls förslag överläts på Lilie
quist.
Beslöts att i kommittén skulle ingå representanter för fotbolls- 
och ishockeystyrelserna med uppdrag åt dessa att senast den 7/10/74 
ha namngivit dessa till ÖS. Till övriga sektioners representanter 
utsågs Ulf Örnmarker och Bo Hedvall, varjämte ÖS senare utser sin 
representant i kommittén.
Utsågs ÖS att kalla kommittén.
Beslöts att ge kommitterade tidsfrist till årsmötet 1975 att ha 
sitt förslag klart.

4. Med ett tack för visat intresse hos de tillstädeskomna, av vilka 
de flesta föredragit att som sig bör i stadgefrågor mest lyssna 
till vad som kan tänkas vara sakkunniga röster, avslutade ord
föranden sammanträdet och inbjöd till den något enklare uppgiften att 

avrunda kvällen med en kopp kaffe.


